
 

  

  

  Verslag vergadering 3 september 2024 
------------------------------------------------------------------ 

 
1. Opening vergadering 

 De voorzitter opent de vergadering en heet de gasten, Eva de Raadt (wethouder) en 
Moniek Lucassen (coördinator Toegankelijkheid) welkom. 

 
2. Gesprek met Eva de Raadt 

Op basis van vragen van de Participatieraad, die van tevoren schriftelijk waren 
ingediend, spraken we met de wethouder en de coördinator Toegankelijkheid over de 
volgende onderwerpen: 
 
Opdracht Coördinator Toegankelijkheid 
Het coördinatorschap Toegankelijkheid was nergens belegd in de organisatie. 
Daarom loopt Haarlem ook achter op de 2030 doelstellingen m.b.t. toegankelijkheid. 
Het is goed dat er nu een coördinator is aangesteld. 
De coördinator is voor 3 jaar aangesteld, omdat het uit de post ‘tijdelijk geld’ wordt 
betaald. Er wordt zeker een nieuw budget geregeld, zodat de coördinator aan kan 
blijven. Want na 3 jaar is de klus zeker niet geklaard. 
Haarlem een toegankelijke stad in 2030 is ambitieus. De opdracht van de 
coördinator is: 
- Een verbinder te zijn binnen de gemeentelijke organisatie. Het streven is dat 

iedereen er doordrongen van is dat toegankelijkheid een onderdeel is van zijn of 
haar werk, naar het voorbeeld van duurzaamheid binnen de gemeente.  

- Bewustwording creëren en samenwerken met de partners in de stad.  
- Actieprogramma opstellen en uitvoeren op korte termijn. 
- Verantwoordelijk voor het rapporteren aan de raad o.a. over het rapporteren van de 

    uitvoering van het VN-verdrag. 
- Aanspreekpunt voor en samenwerken met ervaringsdeskundigen, ambassadeurs,         

stichting Drempelloos.   
 
Doelen 2030 m.b.t. toegankelijkheid 
Bij toegankelijkheid werkt men met richtlijnen; er zijn geen wettelijke kaders. 
Er komt een routekaart met concrete doelstellingen binnen de 6 levensdomeinen. 
Een concrete actie op korte termijn is in de komende twee à drie jaar ons eigen 
vastgoed en ambtenaren gebouwen toegankelijk maken. 
In het actieprogramma staat: 
- OV Bushaltes goed toegankelijk maken 
- Samenwerken met culturele partners 
- Speelplaatsjes samen met volwassenen en kinderen in de buurt toegankelijk    
 maken. 
- Elke 30 à 40 jaar wordt een straat opnieuw ingericht. Toegankelijkheid is dan een 
 belangrijk aandachtspunt.  Er zijn ook andere belangen zoals geveltuintjes.  
 
Sport 
Bij sport is het Sportjeugdfonds belangrijk om alle kinderen met de Haarlempas te 
laten sporten. Het betreft dan de contributie en de sportuitrusting.  
Sport Support organiseert veel sportactiviteiten gericht op kwetsbare doelgroepen.  
Er is nu veel aandacht voor sport in de openbare ruimte. 
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De organisatie Uniek Sporten organiseert sportactiviteiten voor volwassenen en 
kinderen met een beperking. Dit is vaak ook een regionale aangelegenheid. Er komt 
een website met informatie over waar je kunt sporten. 
Er wordt informatie beschikbaar gesteld in andere talen over sporten. In zwembaden 
zijn er ook uren waar vrouwen en mannen gescheiden zwemmen en personeel ook 
alleen uit vrouwen of mannen bestaat.  
 
Diversiteit en inclusie 
Dit betreft toegankelijkheid, preventie van discriminatie, het Regenboogbeleid en 
vrouwenemancipatie. 
Het Regenboogbeleid is onlangs vastgesteld. Er wordt samengewerkt met een groep 
Regenboogpartners, o.a. COC, Discriminatie.nl, Haarlem Town Queers, stichting Elle 
Queers. En met de culturele instellingen in Haarlem, zoals Patronaat, de Schuur, 
Frans Hals Museum. 
In Haarlem komt in het voormalige pand van café de Koning een Queer café en een 
culturele plek voor iedereen.  
Van 5 september t/m 14 sept vindt het eerste Queerfestival  plaats in Haarlem. 
Dit festival wordt afgesloten met de eerste Pride die in Haarlem gehouden wordt.  
Bureau Discriminatiezaken organiseert een tweejaarlijks Pink Panel. In oktober 
worden de resultaten gepubliceerd. Er wordt hierover informatie nagestuurd.  

 
3. Mededelingen, Actielijst juni 2024 en verslag 4 juni 2024 
 Er zijn geen mededelingen. De actielijst van juni is afgehandeld en het verslag van 4 
 juni wordt vastgesteld met een kleine wijziging 
 
4. Rondje werkgroepen 

Werkgroep Participatie, Diversiteit en Wonen 
Nu Mike Swart stopt is het belangrijk dat er versterking komt. Dit kan iemand zijn 
die geworven wordt of er kan intern geschoven worden. 
De drie onderwerpen voor de tweede helft van het jaar zijn: toegankelijkheid, 
wijkplatforms en het burgerberaad. Twee leden van de groep hebben een goed 
gesprek met Moniek Lukassen (coördinator Toegankelijkheid) gevoerd. 
Werkgroep Werk, Inkomen, Armoede & Schulden 
Op basis van de evaluatie Minimabeleid en de evaluatie Schuldhulpverlening komt 
er een actualisering van het beleid Armoede en Schulden. Er heeft een gesprek 
plaats gevonden met betrokken ambtenaren. 5 september is er een bijeenkomst 
Geldzaken en Geldzorgen waar leden aan deelnemen. Op basis van dit alles zal er 
een advies komen op de actualisering van het beleid Armoede en Schulden. 
Naar aanleiding van het ongevraagde advies Financieel Misbruik bij Ouderen heeft 
de gemeente contact gezocht met allerlei betrokken instanties. Op 3 oktober 2024 
wordt er een bijeenkomst georganiseerd met als doel om concrete afspraken te 
maken om het financieel misbruik tegen te gaan. 
Werkgroep Zorg en Welzijn 
Leden van de werkgroep hebben advies gegeven over de concept vragenlijst WMO. 
Mantelzorg, Gewoon in de Wijk en de Regiorijder worden gevolgd. 
Dakloosheid wordt een speerpunt. Er wordt ook gekeken naar de aanvraagprocedure 
voorzieningen bij de WMO 
Ingrid vraagt informatie op over het initiatiefvoorstel Femicide. 
Het Ongevraagde Advies Eenzaamheid is naar de wethouder toegestuurd. 
Werkgroep Jeugd, Onderwijs en Sport. 
De werkgroep is nog niet bij elkaar geweest. 
In september zal er weer een jeugdoverleg zijn samen met de Adviesraad Zandvoort 
en ambtenaren van de afdeling Jeugd o.a. over de jeugdhulpverlening. 
Gekeken gaat worden naar de concept notitie Beweging in de Openbare Ruimte. 
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5. Reactie van college B&W op advies op de concept Verordening 

Maatschappelijk Ondersteuning Haarlem.  
De leden zijn tevreden over de reactie van het college. 
 

6. Uitgebrachte en lopende adviezen 1e helft 2024 en de te 
verwachte adviezen 2de helft 2024. 
De leden nemen kennis van het overzicht. Er zijn geen aanvullingen 

 
7. Bespreken wijzigen van de vergaderdag 

De leden gaan akkoord met het vergaderen op maandagavond in plaats van 
dinsdagavond. Dit gaat vanaf de oktobervergadering in. 

 
8. Werving 

Frans Taks, Ilse Wessels en Alex de Groot maken deel uit van de 
sollicitatiecommissie. Marijke Lodeweegs wordt gevraagd als extern lid. 
De advertentie wordt breed gedeeld in het netwerk. Ingrid van Tienhoven stelt de 
procedure op.  
 

9. Rondvraag 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 
 
Na de vergadering nemen we afscheid van Mike Swart, die vanwege verhuizing de 
Participatieraad gaat verlaten. 
 

 
 

 
 
 
 
  
 
 
 


